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SVĚT: Jestliže nás naše média dva roky přesvědčovala o tom, že tu máme nesmírně nebezpečnou
nemoc, na níž platí jedině všespásná vakcína vyvinutá bleskovou rychlostí bez dostatečného
testování, přičemž se asi dle moderátorů a politiků sama od sebe dokáže přizpůsobovat všem novým
mutacím, aniž by to museli zkoušet v laboratořích, tak v posledních dnech změnila tato média
rétoriku. Hlavním tématem se stala situace na Ukrajině, což dokonce překonalo štvavé tažení proti
Zimním olympijským hrám v Pekingu či schvalování Zákona o státním rozpočtu, případně naprosto
znemožnilo rozbor extrémně nebezpečné novely Pandemického zákona. Právě u Pandy většina lidí
nechápající riziko z jejího přijetí vychází z toho, že tento zákon nebude nikdy využit, ale jak vidíme na
příkladu Kanady, tak i cosi schválené v roce 1988 mohlo být zneužito po mnoha letech při potlačení
aktuálních nepokojů občanů nespokojených s chováním vlády a politiků.

  Samotnou Kanadu média dlouho ignorovala, a i nyní přináší pouze útržkovité a polopravdivé
zprávy. Mírotvorci v podání policistů na koních bezhlavě projíždí davem a bez slitování nechávají své
kopytnatce šlapat po lidech. Zásahy policistů proti demonstrantům jsou předmětem k úvahám na
celém světě o tom, co za lidi může takovou práci vykonávat, řada z nich s dokonce nadšením. Tzv.
pořádkové jednotky nejsou totiž ničím jiným než žoldnéřskou cháskou sloužící momentálním elitám.
Nejsou nijak věrní jednotlivým politikům, protože po volbách slouží úplně stejně další garnituře,
takže se zdá, že důvody, proč tuto práci vykonávají, jsou tato. Práce u policie jim umožňuje
beztrestně uplatňovat svou agresivitu, jsou za to slušné peníze, získávají snad pocit nadřazenosti.
K výše uvedeným útvarům jsou vybíráni lidé fyzicky zdatní, jsou dále trénováni k zásahům proti
veřejnosti, přičemž se více než inteligence vyžaduje naprostá poslušnost.

 

 

 Až opět kdekoliv uvidíte policejní těžkooděnce, měli byste vědět, že když jim politici rozkážou,
budou do Vás s naprostým klidem střílet, kopat, uvláčí Vás k smrti. Bylo to tak vždy, tedy i na
Národní v roce 1989, je tomu tak i při dnešních demonstracích na celém světě, přičemž Západ v tom
začíná vynikat. Nemysleme si však, že je to pouze výsada ,,demokratického“ západního zřízení,
zaměstnání bijců je oblíbené všude po světě a bohužel se jich vždy a všude najde dostatek. Bohužel
média nám ,,hrdinné“ ozbrojené ochránce pořádku neukážou, tedy pokud nemají výsostné znaky
ruské či běloruské milice, případně nepracují li pro čínskou vládu. Všechny ostatní ignorují, jinak by
museli ukázat dění v Kanadě, kde si 300 liberálů vzalo za rukojmí 30 milionů Kanaďanů a zneužívají
k tomu násilí páchaném pohůnky v uniformách.
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Vraťme se k Ukrajině. Snaha Američanů vytvořit prostředí a příležitost k invazi Rusů do této země je
naprosto strašidelná. Otřesná propaganda, kterou nám naše televizní stanice a Seznam ,,cpou“ do
hlavy o tom, jak je Rusko těsně před vpádem skoro až do Kyjeva, musí na Vaší tváři vyloudit úsměv.
Všechny informace pochází z ústředí amerických tajných služeb a nutí Vladimíra Putina se ptát, kdy
že má tedy konečně jeho armáda zaútočit. Ten však místo toho dělá vše proto, aby předešel eskalaci
napětí, a dokonce sáhnul i k evakuaci stotisíců na životech a zdraví ohrožených Rusů žijících ve
východní části Ukrajiny do Ruska. Jde o reakci na stupňující se četnost ataků ukrajinské armády vůči
,,separatistům“, jak jsou nazýváni právě příslušníků ruské národnosti nacházejících se ve svých
domovech v Luhanské oblasti, na Donbasu. Ukrajinci poslušní Kyjevu a Washingtonu zkouší
vyprovokovat vpád ruských ozbrojených sil aspoň tam, nicméně zdrženlivost Putina a ruské
diplomacie jim zatím hatí plány. Mezitím jsme zahlcováni informacemi o zkouškách ruských
atomových zbraní (určitě nejsou aktivovány jaderné hlavice, maximálně jsou testovány různé jejich
nosiče). Špinavá propaganda používaná za studené války je zpět a tentokrát se otočila proti Ruské
federaci.

Přes Českou republiku směřují vojenské konvoje NATO, které mají svým umístěním poblíž ruského
území vytvářet tlak a jejichž příslušníci jsou připraveni podílet se na začátku války v případu, že by
se Moskvu podařilo vyprovokovat. Přejme si, aby se to nestalo. Možnosti ruské výzbroje přesahují
naši představu o tom, co by se mohlo stát. Jsme jedni z prvních na mušce, byť jsme relativně
nedůležití. Nacházíme se v zóně snadného dostřelu a víra v to, že nás někdo ochrání, je pouze iluzí.
Velká část z nás navíc proti Rusku už dávno nic nemá, protože jsme schopni vnímat světový vývoj,
který ukazuje, kdo je skutečným agresorem a kdo má být otloukánkem. Naštěstí takovým, který se
dokáže velmi urputně bránit. Nechceme li na našem území cizí jednotky, tedy ani ze Západu, ale ani
z Východu, dělejme vše proto, aby se na Ukrajině vše zklidnilo. Šašci zastupující nás ve světě a nosící
ukrajinské stužky na svých šatech postrádají smysl pro realitu. Bylo tragickým omylem dát možnost
Pekarové Adamové & spol provokovat Rusko a zároveň jí umožnit hovořit za nás v Bruselu. To platí
pro celou vládní koalici, jen Pekarová je extrémní ukázkou hlouposti, trapnosti a nepochopení to, jak
moc je sama škodlivá. Bohužel takových lidí je plná celá naše politická scéna, tedy až a pár vzácných
výjimek.

Doufejme v Putinovu trpělivost, Lavrovovu rozvážnost a v to, že se Američanům a Britům nepodaří
vyvolat válku. Ukrajinci by se měli zaměřit na svou vládu a pokud možno, rychle ji vyměnit. Také
držme palce Kanaďanům v jejich boji proti elitám, dění tam je zrcadlem toho, co se bude dít později
v Evropě a u nás. No a tady? Upřímně řečeno, budeme li laxní a rozhádaní i nadále, sešrotují nás
Green Deal, inflace, ceny energií a nakonec se tu ,,požereme“ sami mezi sebou. A o to jim přeci jde.
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